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W sobotni wieczór, trzeci z rzędu blamaż z Juventusem, stał się faktem.

Giallorossi byli co najmniej o klasę słabsi, co zespół rywala wykorzystał

skrzętnie w dziewięć minut pierwszej połowy, zdobywając wówczas trzy

gole. Po meczu, rozgoryczenia nie krył Walter Sabatini, który powiedział

dla Roma Channel:

 

- Przeceniliśmy niektórych piłkarzy, nie tyle jeśli chodzi o ich jakość, a jeśli chodzi o

zdolność do występowania w takich meczach. Daliśmy im czas, jednak nadszedł

czas, aby zmierzyć się z niektórymi spotkaniami z inną mentalnością, z inną

wściekłością, aby zespół był konkurencyjny i miał godność. Teoretycznie jesteśmy

bardzo mocni, jednak musi to być pokazane w ważnych meczach. Trzeba mieć chęci

na przywiezienie czegoś do domu, goniąc za przeciwnikiem, bez wstydzenia się.

Trzeba być pokornym. Montella? Nawet jeśli jest dobrym trenerem i wykonuje

niesamowitą pracę, wybraliśmy Zemana i to on jest naszym trenerem. Nie bronimy

go, to nie jest potrzebne. Będziemy go pobudzać do lepszej pracy.
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